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Protokół Nr XXVIII/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 4 września  2020 r.  

   

Obrady rozpoczęto 4 września  2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13: 15 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy  (w trybie zdalnym) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXVIII sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy 

oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje 

się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną.  

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 

10 radnych. (nieobecny : radny Konrad Guła, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, 

Łukasz Kozłowski, Michał Lalewicz, Wiesław Grembosz). 

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Radny Wiesław Czupryn zgłosił o wycofywanie punktu :  Informacja Burmistrza z działalności w 

okresie międzysesyjnym. 
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Więcej uwag nie wniesiono.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Usunięcia  z porządku obrad punktu : Informacja Burmistrza z działalności w okresie 

międzysesyjnym..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga 

Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (6) 

Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji po zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga 

Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (6) 

Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXVII/20 z dnia 31 lipca 2020r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki opłaty; 

b. ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy; 

c. zmieniająca uchwałę nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 listopada 

2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Oleśnica, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie z tych przystanków; 

d. określenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Oleśnica, na rok szkolny 

2020/2021; 

e. zmiany uchwały Nr 30/VI/11 z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie powierzenia 

Spółce pod firmą: Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Rzędowie zadania własnego Gminy 

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi poprzez ich zagospodarowanie w 

Zakładzie Gospodarki Odpadami Komunalnymi na terenie byłej Kopalni Siarki 

„Grzybów” w miejscowości Rzędów (gmina Tuczępy) oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla realizacji projektu pn.: 

„Kompleksowy system Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Rzędowie gmina 

Tuczępy”, dofinansowanego ze środków wspólnotowych UE; 

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031; 

g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4. Przyjęcie Protokołu Nr XXVII/20 z dnia 31 lipca 2020r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna 

Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie Protokołu Nr XXVII/20 z dnia 31 lipca 2020r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

 

Ad.  5  Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Oleśnica Tadeusz Kawa  odczytał protokół ze wspólnego 

posiedzenia komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica z dnia 28 sierpnia 2020r.  

Radny Tadeusz Kawa zadał pytanie czy pozostałe drogi wymienione w ostatnim punkcie są 

asfaltowe czy tłuczniowe.  

Radny Wiesław Czupryn wniósł o nakładanie kar administracyjnych, dla osób które niezgodnie 

z prawdą będą korzystały z obniżonej stawki za odbiór odpadów komunalnych. Należy również 

skorzystać z doświadczenia sąsiedniej gminy nt. kompostowników – dokładnych wymogów.  

Radny Leopold Rup zapytał w sprawie mieszkańców, którzy uregulowali już opłatę za odbiór 

odpadów komunalnych do końca roku.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Urszula Wójcicka Skarbnik wyjaśniła, że mieszkańcy zobowiązani są 

od października dopłacić różnicę.  

  

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie  wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania.   

 W trakcie sesji radni nie złożyli interpelacji i zapytań na piśmie.  

 

Ad 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

Radny  Wiesław Grembosz odnośnie procedowanej uchwały dodał, że rada jest zmuszona 

podnieść stawkę ze względu na zmianę ustawy, która narzuca min. odbiór odpadów od 

mieszkańców dwa razy w miesiącu.  
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Radny Leopold Rup zapytał jakie mamy zaległości z tytułu opłaty za odbiór odpadów 

komunalnych.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Urszula Wójcicka Skarbnik – zaległości na dzień 30 czerwca było około 

30 000 zł.  

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 10 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie    określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

PRZECIW (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 9 „za”, 0 głosów  „przeciw” 1,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXVIII/138 /20.  

 

b. ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w 

przypadku nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 
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Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 10 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie   ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy.   

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

PRZECIW (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 9 „za”, 0 głosów  „przeciw” 1,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXVIII/ 139    /20.  

c. zmieniająca uchwałę nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 

listopada 2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

na terenie Gminy Oleśnica, warunków i zasad korzystania z nich oraz 

ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

 Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 10 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmiany uchwały nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 listopada 

2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Oleśnica, 
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warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych 

przystanków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  10 głosów  „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXVIII/  140   /20.  

  

d. określenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Oleśnica, na rok 

szkolny 2020/2021; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

określenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Oleśnica, na rok szkolny 2020/2021. 

Radny Wiesław Czupryn zapytał na jakiej podstawie została określona ta cena.  

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że jest to średnia wyliczona 

na podstawie cen z 2 stacji benzynowych.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 10 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie   określenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Oleśnica, na rok szkolny 

2020/2021   

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (1) 

Wiesław Krzysztof Czupryn 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu: 8 głosów  „za”, 1 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 

1    podjęła: Uchwałę Nr XXVIII/  141   /20.  

e.zmiany uchwały Nr 30/VI/11 z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie powierzenia Spółce 

pod firmą: Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Rzędowie zadania własnego Gminy w zakresie 

gospodarki odpadami komunalnymi poprzez ich zagospodarowanie w Zakładzie 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi na terenie byłej Kopalni Siarki „Grzybów” w 

miejscowości Rzędów (gmina Tuczępy) oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Kompleksowy 

system Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Rzędowie gmina Tuczępy”, 

dofinansowanego ze środków wspólnotowych UE; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 10 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie  zmiany uchwały Nr 30/VI/11 z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie powierzenia Spółce 

pod firmą: Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Rzędowie zadania własnego Gminy w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi poprzez ich zagospodarowanie w Zakładzie Gospodarki Odpadami 
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Komunalnymi na terenie byłej Kopalni Siarki „Grzybów” w miejscowości Rzędów (gmina 

Tuczępy) oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla 

realizacji projektu pn.: „Kompleksowy system Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Rzędowie 

gmina Tuczępy”, dofinansowanego ze środków wspólnotowych UE    

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  10 głosów  „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXVIII/  142  /20.  

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-

2031; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka –Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą 

Planowane Dochody ogółem w roku 2020 zwiększono o kwotę 240.756,45 zł i po zmianach 

wynoszą 24.080.652,80 zł w tym:  dochody bieżące zwiększono o kwotę 204.439,91 zł i po 

zmianach wynoszą 19.514.493,26 zł,  dochody majątkowe zwiększono o kwotę 36.316,54 zł i po 

zmianach wynoszą 4.566.159,54 zł.  

Planowane Wydatki ogółem w roku 2020 zwiększono o kwotę 87.877,45 zł i po zmianach wynoszą: 

32.250.871,07 zł w tym:  wydatki bieżące zwiększono o kwotę 101.791,45 zł i po zmianach wynoszą 

18.787.636,07 zł,  wydatki majątkowe zmniejszono o kwotę 13.914,00 zł i po zmianach wynoszą 

13.463.235,00 zł.  

Wysokość deficytu budżetu w roku 2020 zmniejszyła się do kwoty 8.170.218,27 zł.  

Zmniejszeniu uległa kwota kredytu i po zmianach wynosi 5.593.075,43 zł. Zmniejszyła się zatem 

kwota długu zarówno w roku 2020, jak i w kolejnych latach prognozy. Wprowadzono do budżetu 

na rok 2020 pozostałą kwotę nadwyżki z lat ubiegłych w wysokości 1.000.000,00 zł.  

Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2020 rok nie przekraczają dochodów bieżących Gminy 

Oleśnica na 2020 rok.  
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 W Wykazie wieloletnich przedsięwzięć finansowych gminy Oleśnica na lata 2020-2032 nie 

dokonano zmian. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 10 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  10 głosów  „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXVIII/  143   /20.  

 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka –Skarbnik Miasta i Gminy. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2020 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

- § 0940 - Wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych  o kwotę 152.804,00 zł - zwrot podatku 

VAT z lat ubiegłych. 

W rozdziale 75412 - Ochotnicze straże pożarne: 

Zwiększono: 

- § 2320 - Dotacje celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie 

porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego o kwotę 6.000,00 zł. 
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Powyższe środki dotyczą otrzymanej dotacji celowej na utrzymanie gotowości bojowej jednostki 

OSP Strzelce. Dotacja dotyczy dofinansowania zakupu samochodu pożarniczego zgodnie z 

Umową SO-IV.5521.7.2020. 

W rozdziale 75814 - Różne rozliczenia finansowe: 

Zwiększono: 

- § 2030 - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących 

gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 10.613,91 zł, 

- § 6330 - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 

36.316,54 zł. 

Otrzymane środki to refundacja poniesionych wydatków bieżących i inwestycyjnych w ramach 

realizacji zadań z Funduszu Sołeckiego za rok 2019 zgodnie z decyzją Wojewody Świętokrzyskiego 

Znak: FN.I.3111.521.2020 z dnia 20.08.2020 r. 

W rozdziale 85415 - Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym: 

Zwiększono: 

- § 2030 - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących 

gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 12.085,00 zł. 

Zwiększenie środków w tym rozdziale związane jest z decyzją Wojewody Świętokrzyskiego Znak: 

FN.I.3111.522.2020 z dnia 27.08.2020 r. dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów o charakterze 

socjalnym. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2020 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zmniejszono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 19.914,00 zł. 

Zmiany w tym rozdziale dotyczą przeniesienia środków z paragrafu wydatków inwestycyjnych na 

paragraf wydatków bieżących.  Sołectwo Strzelce rezygnuje z realizacji zadania rocznego pn. 

„Wykonanie dokumentacji na remont wraz z przebudową mostu na strudze strzeleckiej” i planuje 

realizację dwóch zadań bieżących w rozdziale 90095 oraz 92195. 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 18.834,20 zł - realizacja zadań bieżących. 

W rozdziale 75412 - Ochotnicze straże pożarne: 

Zwiększono: 
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- § 6230 - Dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji 

inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora finansów publicznych o 

kwotę 6.000,00 zł. 

Powyższe środki przekazane zostaną w formie dotacji celowej na utrzymanie gotowości bojowej 

jednostki OSP Strzelce na zakup samochodu pożarniczego.  

W rozdziale 85395 - Pozostała działalność: 

Zmniejszono: 

- § 4017 - Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 3.882,50 zł, 

- § 4307 - Zakup usług pozostałych o kwotę 45.000,00 zł. 

Zwiększono: 

- § 4117 - Wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 3.882,50 zł, 

- § 4217 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 45.000,00 zł. 

Przeniesienie środków podyktowane jest pismem Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej Znak: OSP.3031.11.2020 z dnia 01.09.2020 r. i dotyczy realizacji zadań 

bieżących w ramach projektu „Aktywność=Zatrudnienie”. 

W rozdziale 85415 - Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym: 

Zwiększono: 

- § 3240 - Stypendia dla uczniów o kwotę 15.106,25 zł. 

Zwiększenie środków dotyczy  pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym i obejmują 

przyznane środki decyzją Wojewody Świętokrzyskiego jak również wkład własny gminy Oleśnica 

w wypłatę ww. świadczeń. 

W rozdziale 90026 - Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami: 

Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 25.000,00 zł – realizacja zadań bieżących. 

W rozdziale 90095 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 8.914,00 zł – realizacja zadań bieżących w ramach 

Funduszu Sołeckiego Strzelce. 

W rozdziale 92195 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 11.000,00 zł – realizacja zadań bieżących w ramach 

Funduszu Sołeckiego Strzelce. 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 

 Plan dochodów budżetowych na 2020 rok. 
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 Plan wydatków budżetowych na 2020 rok. 

 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 roku. 

 Zadania inwestycyjne roczne w 2020 roku. 

 Przychody i rozchody budżetu w 2020 roku.  

 Dotacje celowe w 2020 roku. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 10 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w budżecie 

Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

 Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (5) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu: 11 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXVIII/144/20.  

  

Ad. 9. Sprawy różne i wnioski. 

 -radny Wiesław Czupryn  nawiązał do posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych, na którym obecna była Pani Kierownik Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia 

i zapytał o postęp w sprawie:  

- centrali telefonicznej ;  

- wymiana programu do wypisywania recept;  

-  remont schodów;  

- liczniki do mieszkań, które są wynajmowane w Ośrodku Zdrowia.  

- radny Stanisław Skórski w sprawie kultury tj. w tym roku przypada 550 lat od nadania praw 

miejskich Oleśnicy.  

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 13:15 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXVIII sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  
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Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXVIII/20 znajduje się pod adresem :    

  

 https://www.youtube.com/watch?v=BDYhPQYm2aw 

  

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

Zał. Nr 2 – Protokół ze wspólnej z dnia 28 sierpnia 2020 r.  

 

 


